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Datum 30 november 2023
Onderwerp 176-2023 - Overlast Wethouder Lanenstraat door

hardriidende autos
Portefeuillehouder Colleqe B&W
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Raadsvraag (art. 37)

nu
Gesteld door:

De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

De fractie Burgerbelangen Roosendaal maakt zich zorgen over de overlast door te snel rijdende
auto's in de Wethouder Lanenstraat in de wijk Westrand. Wij hebben veel mails ontvangen van
bezorgde omwonenden en wij hebben na het contact met hen ook zelf naar de situatie in de
Wethouder Lanenstraat gekeken. Er is ook een speeltuin en schoolvoor kinderen. Geen goed

voorbeeld en ook een gevaar voor die kinderen.

Onze fractie heeft de volgende vragen hierover:

1. Herkent u bovengeschetste situatie? (Hoe) wordt hier op gehandhaafd?

2. Heeft u recent snelheidsmetingen verricht in de Wethouder Lanenstraat en zo ja, wat waren de

resultaten? Zo nee, bent u voornemens dit op korte termijn te doen? Graag een toelichting.

3. Ziet u mogelijkheden om de snelheid op de Wethouder Lanenstraat af te remmen en de
veiligheid te verbeteren? Zo ja, welke mogelijkheden zijn er? Zo nee, waarom niet?

Alvast bedankt voor de beantwoording.

Namens Burgerbelangen Roosendaal,

Selda Bozkurt

René van der Heijden



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Herkent u bovengeschetste situatie? (Hoe) wordt hier op gehandhaafd?

Wij zijn bekend met meldingen over deze situatie. Handhaven op snelheid is een taak van de politie.
Gezien de capaciteit en prioriteit bfi de politie zal handhaving op snelheid op deze locatie helaas
s/echfs sporadisch zijn.

2. Heeft u recent snelheidsmetingen verricht in de Wethouder Lanenstraat en zo ja, wat waren de
resultaten? Zo nee, bent u voornemens dit op korte termijn te doen? Graag een toelichting.

Wii hebben geen recente snelheidsmetingen en kunnen/willen deze uiteraard wel uitvoeren. Wij doen
dit graag in overleg met de bewoners.

3. Ziel u mogelijkheden om de snelheid op de Wethouder Lanenstraat af te remmen en de veiligheid
te verbeteren? Zo ja, welke mogelijkheden zijn er? Zo nee, waarom niet?

Wii komen graag in contact met de betreffende bewoners om de mogelijkheden te onderzoeken en te
bespreken.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De De


